



Canadian Institute for Procurement and Material Management
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

Regional Workshop >>

October 1st, 2024

Centre Mont-Royal (Montréal), QC

PREMIER PARTNER:

PARKS CANADA

*If hyperlinks are deactivated, please access the online version at:
<https://cipmm-icagm.ca/outreach-and-advocacy/ezines-and-communications/>
La version française suit...*

THANK YOU TO OUR PREMIER PARTNER!



Parks
Canada

Parcs
Canada

We would like to invite you to join us at the CIPMM Regional Workshop on October 1st, 2024, at the Centre Mont-Royal, Montréal, QC.

This Workshop continues demonstrating CIPMM's commitment to invest and strengthen the procurement and materiel management communities in the regions. Our objective is to give you an opportunity to engage with colleagues and exchange experiences and best practices in the region.

Join us for this dynamic bilingual event with many opportunities to network with procurement and materiel management professionals, ask questions and engage your peers in discussions. Sessions will be presented either in French or in English and presentation materials will be available in both languages. Attendees are welcome to engage and participate in the language of their choice during the networking and question / answer periods.

We have scheduled the start time at 9:30 am to allow plenty of time to catch the morning train and join us for a day filled with insightful sessions and discussions. The event will conclude with a Networking event from 4:30 pm to 6:30 pm, offering a perfect opportunity to connect with peers and wrap up the day.

As we finalize the Agenda, we are thrilled to share some of the exciting topics that will be covered, including a keynote presentation from our Premier Partner , Parks Canada, and intriguing sessions such as "The Story Behind the Wall" from CORCAN, "The Evaluation of Diversity and Inclusion Criteria in Procurement Processes" from the Office of the Procurement Ombud, "You wanted a RFI.. But Issued a RFBUI" from Procurement Alliance of Canada, "Procurement Transformation: Innovating Professional Services for Enhanced Value" from PSPC, "Investing in People First" from ECCC, "Eliminating Preventable Work to Free up Your Time" from Lean Agility Inc., "The Future of Procurement: AI, Data, Technology" from SSC, sessions on

materiel management topics, including " *Recycling and Service Contracts (Filling in The Divestment Gap)*", " *Sound Decision Making in Divestment*" from GC Surplus, as well as sessions from DND, Competition Bureau of Canada, and a very interesting panel discussion on Professional Development, among others!

Stay tuned - the full Agenda will be published very soon. Please check our **website** for more details.

We look forward to seeing you there!

REGISTER TODAY!

REGISTER ONLINE

DELEGATE REGISTRATION FORM

BECOME OUR PARTNER! PARTNERSHIP PACKAGE

THANK YOU TO OUR PARTNERS!



Office of the Procurement Ombud | Bureau de l'ombud de l'approvisionnement



T/B

Contact the **CIPMM Secretariat** if you have any questions or require more details.

Four black arrows pointing right, each with a white square at its tail.

Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel
Canadian Institute for Procurement and Material Management

Atelier régional >> Le 1^{er} octobre 2024

Centre Mont-Royal (Montréal), QC **PARTENAIRE PRINCIPAL : PARCS CANADA**

The banner features a background image of a city skyline with autumn foliage in the foreground. The text is overlaid on this image.

MERCI À NOTRE PARTENAIRE PRINCIPAL !



Parks
Canada

Parcs
Canada

Nous aimerions vous inviter à vous joindre à nous lors de l'atelier régional de l'ICAGM le 1er octobre 2024, au Centre Mont-Royal, Montréal, QC.

Cet atelier continue de démontrer l'engagement de l'ICAGM à investir et à renforcer les communautés d'approvisionnement et de gestion du matériel dans les régions. Notre objectif est de vous donner l'occasion de vous engager avec des collègues et d'échanger des expériences et des meilleures pratiques dans la région.

Rejoignez-nous pour cet événement bilingue dynamique avec de nombreuses opportunités de réseautage avec des professionnels de l'approvisionnement et de la gestion du matériel, de poser des questions et d'engager des discussions avec vos pairs. Les sessions seront présentées en français ou en anglais et les documents de présentation seront disponibles dans les deux langues. Les participants sont invités à s'engager et à participer dans la langue de leur choix pendant les périodes de réseautage et de questions/réponses.

Nous avons prévu de commencer la conférence à 9h30 afin de laisser suffisamment de temps pour prendre le train du matin et nous rejoindre pour une journée remplie de sessions et de discussions approfondies. L'événement se terminera par une activité de réseautage de 16 h 30 à 18 h 30, qui sera l'occasion idéale de nouer des liens avec des pairs et de conclure la journée.

Alors que nous mettons la dernière main à l'ordre du jour, nous sommes ravis de vous faire part de quelques-uns des sujets passionnants qui seront abordés, notamment la présentation principale de notre partenaire principal, Parcs Canada, et des sessions intéressantes telles que "*L'histoire derrière le mur*" de CORCAN, "*L'évaluation des critères de diversité et d'inclusion dans les processus d'approvisionnement*" du Bureau de l'ombud de l'approvisionnement, "*Vous vouliez une RFI ... mais vous avez émis une RFBUI. Pourquoi les réponses sont-elles à peine utiles ?*" de la Procurement Alliance du Canada, "*Transformation de l'approvisionnement : Services professionnels innovants pour une valeur accrue*" de SPAC, "*Investir dans les gens d'abord*" d'ECCE, "*Éliminer le travail évitable pour libérer votre temps*" de Lean Agility Inc., "*L'avenir de l'approvisionnement : IA, données, technologie*" de SPC, des séances sur des sujets liés à la gestion du matériel, notamment "*Recyclage et contrats de service (combler le déficit de désinvestissement)*" , "*Prise de décisions judicieuses en matière de désinvestissement*" de GC Surplus, ainsi que des séances du MDN, du Bureau de la concurrence du Canada et une table ronde très intéressante sur le perfectionnement professionnel, entre autres!

Restez à l'écoute - l'ordre du jour complet sera publié très bientôt. Plus de détails sont disponibles sur **le site Web**.

Nous vous attendons avec impatience !

INSCRIVEZ-VOUS AUJOURD'HUI !

INSCRIVEZ-VOUS EN LIGNE

LE FORMULAIRE D'INSCRIPTION DE DÉLÉGUÉ

DEVENEZ NOTRE PARTENAIRE ! LA TROUSSE DE PARTENARIAT

MERCI À NOS PARTENAIRES !



Office of the Procurement Ombud | Bureau de l'ombud de l'approvisionnement



T/B

Communiquez avec le **secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou que vous souhaitez obtenir plus de détails.



Canadian Institute for Procurement and Materiel Management | Suite 401, 1505 Laperriere Ave
| Ottawa, ON K1Z 7T1 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!